
ČERVENÝ KOSTELEC 

Zápis z jednání Osadního výboru Olešnice ze dne 20.06.2023 

 

Přítomni: Zástupce města Červený Kostelec: místostarosta Jiří Regner, člen rady města Pavel Kábrt, 

členové osadního výboru: Martin Brož, Tomáš Diviš, Miroslav Háze, Lucie Hnízdilová, Radek Jůza, Petr 

Kejzlar, Lukáš Kozák, Roman Vlček. Hosté: členové SDH Olešnice Josef Bureš, Jan Hanuš, Radek Záliš  

Projednávané body:  

1. OVO upozorňuje na vypadlé kamenné bloky opěrné zídky kolem potoka Olešnice na pozemku par. 

č. 355/3 a žádá o její opravu. Hrozí další poškozování této stavby podemíláním. 

20.6.2023: Oznámeno Povodí Labe, v jejichž kompetenci tato zídka je. Kontrola: J. Regner, T. 

Diviš. 

2. Diskuse členů OVO se zástupcem města Červený Kostelec p. Jiřím Regnerem o problémech 

ohledně údržby obce, úklid sněhu, listí apod. OVO upozorňuje na špatný úklid autobusových 

zastávek a žádá o nápravu. Průběžně se bude sledovat. 

20.6.20223: Požadavek stále trvá. Během 14 dní má být posečena tráva kolem komunikací a 

neposečené pozemky v majetku města. Kontrola: Členové OVO. 

Autobusové zastávky i po urgenci jejich úklidu beze změny. Kontrola: T. Diviš 

3. OVO upozorňuje na nefunkční městský rozhlas u sokolovny a žádá o jeho opravu. 

20.6.2023: Požadavek trvá. Kontrola: P. Kejzlar, R. Jůza 

4. Diskuse členů OVO se zástupcem města Červený Kostelec p. Jiřím Regnerem o prostoru stání 

kontejnerů na tříděný odpad vedle pomníku padlým v obou světových válkách. Pan Regner 

informoval o nutnosti zařazení pozemku do správné kategorie v katastru nemovitostí. Diskuze o 

budoucí možné podobě tohoto prostoru. 

20.6.2023: Předáno k řešení městskému architektovi. Dále diskuse ohledně úklidu tohoto 

prostoru. Kontrola: M. Brož 

5. Pan T. Diviš poskytl informace ohledně akce Čistá Olešnice a vyzval přítomné k osobní účasti nebo 

náboru občanů. Plán úklidových tras byl a příště opět bude vyvěšen na autobusové zastávce u 

školy. 

20.6.20223: Splněno, hodnocení akce provedl T. Diviš ve Zpravodaji. 

6. OVO upozorňuje na dřeviny, které zasahují do obecních komunikací a zakrývají dopravní značení. 

Seznam míst bude upřesněn a zaslán p. Regnerovi k řešení. Provedou všichni. 

20.6.2023: OVO upozorňuje a navrhuje ořezání dřevin podél komunikace vedoucí směrem od 

MŠ k železniční trati a také navrhuje ošetření lípy, která stojí u této komunikace. Padají z ní 

suché větve a může dojít ke zranění nebo poškození majetku. Požadavek trvá. 

7. OVO navrhuje místo na umístění radaru k měření rychlosti u domu č.p. 246 pod areálem ZD 

Žernov. 

20.6.2023: Požadavek trvá. OVO žádá umístění vodorovného značení “Pozor děti“ u MŠ 

v obou směrech. 

8. OVO předkládá návrh na umístění zpomalovacího retardéru na komunikaci ležící na pozemku par. 

č. 1405 vedoucí od hasičské zbrojnice směrem na Náchod, a to u domů č.p. 52, 53 a 202 a dále 

předkládá návrh na umístění značky obytná zóna na tuto komunikaci. 

20.6.2023: Předáno dopravní komisi. OVO navrhuje vyrozumět obyvatele dané lokality o 

záměru umístění retardéru, zda s tím souhlasí. 

9. OVO žádá o úklid hromady větví ležící na ploše lesního hřiště, které se nachází na lesním pozemku 

p. č. 513.  

20.6.2023: Požadavek trvá, čeká se na uvolnění kapacity štěpkovače. Kontrola: Členové OVO 

10. OVO žádá o výměnu písku na dětském hřišti a zajištění hygieny pískoviště jeho zakrytím. 

20.6.2023: Požadavek trvá, výměna po 24.7.2023. Zakrytí bude provedeno členy osadního 



výboru a to konkrétně P. Kejzlarem a R. Jůzou. Kontrola: P. Kejzlar, R. Jůza 

11. OVO upozorňuje na výtluky na komunikaci vedoucí od Bašů do Všelib a navrhuje jejich opravu. 

20.6.2023: Požadavek trvá 

 

12. V mezičase od volby nového OVO se uskutečnila schůzka člena OVO p. Vlčka a místostarosty p. 

Regnera s vlastníky a provozovateli bioplynové stanice na téma zátěže části občanů Olešnice 

provozem stanice.                                                                                                                          

Body jednání:                                                                                                                                                                             

– hluk a zápach (monitorovat)                                                                                                                                            

– nefunkční kalové čerpadlo, hluk při náhradním vyvážení v cisternách (monitorovat)                                                                         

– zápach digestátu vyváženého na pole (kontrolovat umístění)                                                                                         

– možnost zpracování biomasy z města ve stanici (návrh OVO)                                                                                                                

– velká zátěž při dopravě a manipulaci s kukuřicí a znečišťování komunikací (monitorovat)                                                                 

– snížení tržní hodnoty nemovitostí v dosahu životní pohodu omezujících zátěží                                                          

Zástupci města a OVO požádali o vypracování zápisu ze schůzky; nebyl doručen. Ze strany 

majitelů bioplynové stanice provázela jednání malá vstřícnost k požadavku občanů. OVO bude 

situaci nadále monitorovat a vyžadovat provoz stanice odpovídající příslušným normám.   

20.6.2023: Zápis ještě nebyl dodán. Diskuse R. Vlčka a R. Záliše (člen představenstva ZD 

Žernov) ohledně bioplynové stanice z pohledu obou stran.                                          

13. OVO požádal p. Regnera jako zástupce města Červený Kostelec o zaslání dopisů majitelům 

autovraků, které se nacházejí podél hlavní komunikace na Náchod a hyzdí vzhled obce, aby tyto 

vraky odstranili. 

20.6.2023: Požadavek trvá, částečně splněno.  

14. Diskuse přítomných členů SDH Olešnice S J. Regnerem o hasičské zbrojnici v Olešnici. J. 

Regner informoval přítomné členy SDH o plánech města na další možné využití této 

zbrojnice. Jedná se nejdříve o prvotní průzkum, zda by bylo možné tuto budovu částečně 

využít pro potřeby ZŠ a MŠ Olešnice.  

15.  Diskuse přítomných ohledně provozní doby lékáren v Červeném Kostelci a možném 

prodloužení této doby – bez řešení. Dále o kulturních akcích v Červeném Kostelci. 

 

26.6.2023                                                                                                                     zapsal Miroslav Háze 


